

Drying Time 乾燥時間

Touch dry : 6 hours Hard dry : 8 hours
Recoat : 24 hours
指觸乾 : 6 小時 硬乾 : 8 小時
重塗 : 24 小時

Coverage 塗蓋面積

Approx. 6 m²/ltr. (at 2 coats, total of 60µm dry film thickness)
每公升約可塗蓋 6 平方米(以 2 層乾膜厚度共 60 微米計算)

Primer 底漆

AquaPro Epoxy Primer 163

This two-piece-pack water based epoxy primer is especially designed for AquaPro Epoxy Paint 162 series, showing excellent adhesion to a wide range of substrates. It gives excellent build to the subsequent coating and forms a tough film that reinforces the capability of topcoat.

AquaPro 水性易保底漆 163

此雙聯裝水性易保底漆專為 AquaPro 水性易保漆 162 系列而配製，對各種不同的底材有特強的附著力。掃塗後形成堅固及黏結力特強之漆膜，提供面漆一個良好的附著面，大大加強面漆的功能。



Surface Preparation 表面處理

Ensure the surface is free from oil, grease, moisture, rust and foreign matters. Remove the old paint film before recoating.

施工表面必須完好、乾燥、清潔、無塵、無銹、不含油脂和其他污漬。重塗舊表面時，必須先清除起粉及鱗片部份。

Regulated Product Code 受規管產品代碼

Floor Coatings
地台塗料
P10 - 05

VOC Content VOC 含量

≤ 250 g/ltr.

Shelf Life 保質期

18 months (from date of manufacturing)
18 個月(以罐上顯示生產日期起計算)



The above contents are subject to change without prior notice. If you have any questions regarding the quality or application, please contact our dealers or our office.
上述資料如有更改，恕不另行通知。如有任何品質及施工問題，請與各大五金油漆代理或本公司查詢。



Camelpaint Chemicals Co. Ltd.

6/F., Camelpaint Centre, No.1 Hing Yip Street,
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

駱駝漆化工有限公司

香港九龍觀塘興業街 1 號駱駝漆中心 6 樓

Tel 電話 : (852) 2389 1231

Fax 傳真 : (852) 2343 5273

Web-site 網址 : www.camelpaint.com

E-mail 電郵 : enquiry@camelpaint.com



Excellent Adhesion
特強附著力



Chemical Resistant
防化學溶劑



High Mechanical Strength
高耐磨抗壓

Epoxy Paint
水性易保漆
162





162-1071 Lotus White 蓮花白



162-1111 Jonquil 淺黃



162-1082 Ivory 曉白



162-3132 Nutmeats 果仁



162-1104 Milk Cream 奶色



162-1106 Lemon Yellow 檸檬黃



162-1127 Chrome Yellow 黃色



162-1107 Medium Yellow 平黃



162-2324 Sky Blue 天藍



162-3336 Stargazer 星空藍



162-3356 Lake Blue 湖水藍



162-3357 Peacock Blue 孔雀藍



162-1057 Orange 橙色



162-1017 Carmine Red 洋紅



162-4027 Oxide Red 鐵銹紅

Remarks: Colors presented are as close as modern printing technique allows. Also available in White 162-0111, Black 162-0999 and Clear 162-0222.

備注: 以上印刷色辦已儘量接近漆油實際顏色。除上列顏色外, 並備有白色 162-0111、黑色 162-0999 及素色 162-0222。



162-5191 Ash Grey 霧灰



162-5192 Cloud Grey 雲灰



162-1214 Apple Green 蘋果綠



162-3185 Breath of Spring 春綠



162-2246 Light Green 淺綠



162-2247 Vivid Green 翠綠



162-4267 Green 綠色



162-5267 Dark Green 深綠



162-5123 Sanded Birch 樺樹灰



162-5203 Limestone 石灰



162-5204 Silver Grey 銀灰



162-5264 Light Grey 淺灰



162-5345 Light Battleship Grey 淺艦灰



162-5295 Medium Grey 中灰



162-5375 Dark Battleship Grey 深艦灰



162-5376 Dark Grey 深灰

Usage 用途

This two-piece-pack water based Epoxy Paint 162 series shows excellent adhesion to a wide range of surfaces. The dried film can provide high mechanical strength; protect the surface from abrasion and also from attack by spillages of various kinds of chemical so that it can be cleaned off without damage to the substrate. This is suitable for indoor concrete, cement, fibre-glass, metal, wood and all surfaces that need high chemical resistance.

此雙聯裝水性易保漆 162 系列對各種不同的底材有特強附著力, 掃塗後形成堅韌的漆膜, 提供高度抗化學及抗溶劑功能, 並且具高度耐磨抗壓性。適用於三合土、水泥、玻璃纖維、金屬、木器及各種需要優良抗化學及抗溶劑功能的室內地方。

Features 特點



- Excellent adhesion
- 特強附著力



- High chemical resistance
- 高度抗化學、抗溶劑



- High mechanical strength
- 高度耐磨、高度抗壓

- Excellent durability
- 極佳耐用性

Size 裝別

4 and 18 liters (Two-piece-pack)
4 及 18 升 (雙聯裝)

Application 施工方法



No. of coats: 2 coats
層數: 2 層



Mix paint (A) with hardener (B) in the ratio of 2 : 1 by volume, stir thoroughly, and allow 10 minutes induction time for thinning.

按容量比例, 每 2 份油漆 (A) 與 1 份催硬劑 (B) 均勻混和, 等待 10 分鐘後方可稀釋使用。



The mixture should be used within 1.5 hours.
油漆及催硬劑混合後需於 1.5 小時內用完。

Thinning Ratio 稀釋分量

By brush / roller: Dilute 10 parts of the paint mixture with 2.5 - 3.5 parts of clear water (10 : 2.5 - 3.5 by volume).
掃塗 / 輥塗: 按容量比例, 每 10 份已混和油漆加入 2.5 - 3.5 份清水稀釋。